
Års-protokoll for 2022 

N O R D L A N D Æ R F U G L L A G 

  

Årsprotokoll for 2022 , Tjøtta 21.10.23 , Nordland Ærfugllag 
Tilstede ; Eva Kristine Næsgaard, Eivind Hansen, Laila Terskelsen, Mary og Jann Sandøy, 
Erna Nilsen, Stig Sømhovd og Kjell Grimsø. 
  
Fra NIBO var inviterte Thomas Karlsen og Liv Jorunn Hind for å holde foredrag  
om merking av ærfugler og resultater av dette arbeidet. 
 

Sakliste: 

• 1 Godkjenning av møteinnkallingen og sakliste. Valg av 1 til å skrive under 
protokollen sammen med referent og leder. 

• 2 Valg av ordstyrer og referent. 
• 3 Årsmelding. 
• 4 Regnskap. 
• 5 Valg . 
• 6 Valg av leder, vara til styret, revisor og valgkomite. 
• 7 Eventuelt innkomne saker. 
• 8 Foredrag av Thomas og Liv Jorunn. 

  

Årsmøtet ble åpnet av leder Eva Næsgaard som ønsket velkommen til NIBO sine 
lokaler her på Tjøtta. 
  

Sak 1 Godkjenning av møteinnkallingen og sakliste. Valg av 1 til å skrive under 
protokollen. 
Vedtak : møteinnkallingen og saklista vedtatt enstemmig. Til å skrive under 
protokollen ble Erna Nilsen valgt. 
  
Sak 2 Valg av ordstyrer og referent. 
Vedtak : Eva valgt til ordstyrer. Kjell valgt til referent. 
  

Sak 3 Årsmelding. 
Det sendes ut ca 70 innbetalinger av kontingent. Det er 38 som betalte siste år. Eva leste 
årsberetningen. Styret har bestått av leder Eva Næsgaard, nestleder Herdis Reløy, 
kasserer Kjell Grimsø, sekretær Anita Santi, styremedlem Jann Sandøy. Vara til styret : 
Laila Terkelsen og Siv Almendingen. Valgkomite; Astrid Andreassen og Snefrid Jakobsen 
Revisor ; Knut Ivar Karlsen. 
  



Styremøtene har foregått i Frk.Lovises lokaler i Sandnessjøen. Det første 22.mars. 
Der ble det bestemt å holde årsmøte i september. Dette klarte vi ikke å overholde, 
og møtet ble forskjøvet til i oktober på Tjøtta. Styremøte nr 2 ble holdt i september. 
  
Til årsmeldingen ; Lokalt blir voktere av ærfuglene lagt merke til og verdsatt. 
Flere har fått ærkjennelse av « sine « kommuner. Da kronprins Håkon var på besøk 
i Selvær, møtte han også Eva og Eivind som viste rundt og fortalte om å legge 
til rette for ærfuglene og høste dun. 
Jann ønsker mer kontakt med fylkets miljøvernavdeling for gjensidig oppdatering 
og for å søke midler til arbeidet lag og enkeltpersoner utfører. 
Årsmeldingen ble enstemmig tatt til etterretning. 
  

Sak 4 Regnskap 
Regnskapet ble redegjort for av Kjell. Største utgift var til trykking av 1000 hefter. 
Tilskuddet til trykkingen ble ført i regnskapet et tidligere år. Derfor er det nå et 
underskudd på kr 12.550,38. I banken har laget kr 29.539,59. 
  
Sak 5 Valg av kasserer. 
Valgkomiteen hadde mottatt fra Kjell at han ønsker avløsing. Valgkomiteen foreslo 
Snefrid Jakobsen som ny kasserer. 
Vedtak ; Snefrid ble enstemmig valgt til kasserer. 
  
Sak 6 Valg av leder, vara til styret, revisor og valgkomite. 
Valgkomiteen foreslo gjenvalg. 
Vedtak ; Eva Næsgaard ble enstemmig gjenvalgt til leder for 1 år. 
Vedtak ; Laila Terkelsen og Siv Almendingen valgt til vara til styret for 1 år. 
Vedtak ; Knut Ivar Karlsen valgt til revisor for 1 år. 
Vedtak ; Laila Terkelsen og Kjell Grimsø valgt til valgkomite. 
  
Sak 7 ; Innkomne saker. 
Spørsmålet om sted for neste årsmøte ble diskutert. 
Vedtak ; årsmøte i 2024 holdes på Vega først i oktober. 
  
Sak 8 Foredrag av Thomas Karlsen og Liv Jorunn Hind. 
Utdrag av foredraget om merking av ærfugler i Selvær i samarbeid med Eivind; 
Bedre «loggere» siste året – håper at ca 5 loggere blir gjenfunnet. Hver fugl må 
fanges for å sette på og senere ta av loggerne. De fleste fuglene bruker samme reir 
/kasse år etter år. Det ble dokumentert ved utenfor reirene å sette camera som 
leste numret fuglene hadde på fotringen. Hva betyr den kvite stripen ( 1 eller 2 ) i 
vingefjærene? Kanskje den/ de betyr at Fugelen er god form! Det ser ut for at stripen(e) er 
tykkere og tydeligere på «gode mødre». Tantene og ungfuglene har ikke slike kvit(e ) 
stripe(r ). E- kallene er bare interessert i e-er med kvit( e) stripe(r ). Hvor godt drikker 
ærfuglene sjøvann? Fugler som ligger til havs om vinteren har bare sjøvann å drikke? E- 
kallene forlater samtidig før mytingen. Tydelig orange farge på nebbet til e- kaller viser at 
de er «islendinger», en underart av de norske. 
  
Møtet slutt ! 


